
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 145
Ministeren oplyste under samrådet 22/3-12 om realkreditinstitutternes udlån til
ejendomme i landdistrikterne, at realkreditinstitutterne over for ministeren har
oplyst, at realkreditinstitutterne har haft de største tab på udlån til boliger i
yderområderne. Kan ministeren - evt. på baggrund af indhentede udtalelser
fra realkreditinstitutterne – uddybe dette og herunder oplyse, om der i denne
sammenhæng menes tab på beløb eller i antal samt angive de pågældende
tal.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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